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Ostatnio Warszawą i naszym krajem wstrząsneła sprawa reprywatyzacji kamienic,i co sie
okazuje:urzędnicy,niektórzy politycy,niektórzy prawnicy nawet ci z tzw "elity"przejmowali
działki.Prokuratory sprawy umarzały i tylko zwykli ludzie,lokatorzy przeżywali gehenne,kiedy np
odcinano i prąd i wodę...

  

Piszemy o tym,chociaż ten temat nie dotyczy spółdzielni,ale pokazuje jak trudno jest bronić
swoich praw,kiedy tzw ważni ludzie (prawnicy ,urzędnicy itp) tworzą zamknięty krąg
towarzysko-biznesowy...

  

Szokujący artykuł tu  o tym jak żona pewnego znanego adwokata pracowała  w urzędzie i co z
tego wynikło.

  

Oczywiscie zachęcamy Was do tego,aby działać,działać i jeszcze raz działać.Skoro
warszawskim stowarzyszeniom się udało,to warto również intensyfikować działania w naszych
sprawach.
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http://tvnwarszawa.tvn24.pl/informacje,news,tvn24-zona-adwokata-ktory-przejal-br-chmielna-70-pracowala-w-ratuszu,210336.html

